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ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ 1ης ΕΙΔΙΚΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΕΝΤΡΙΚΩΝ ΤΖΟΥΜΕΡΚΩΝ 

(1ου Διμήνου/Ιανουαρίου - Φεβρουαρίου 2025) 

 
Παρακαλείσθε όπως προσέλθετε στην «1η Ειδική Συνεδρίαση Λογοδοσίας της Δημοτικής 

Αρχής», η οποία θα πραγματοποιηθεί «δια ζώσης» και «με τηλεδιάσκεψη» μέσω της εφαρμογής 
zoom, στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου, στο Βουργαρέλι Άρτας, την 18η 
του μηνός Μαρτίου έτους 2025, ημέρα Τρίτη και ώρα 13.00 μ.μ., σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67Α και 67 του Ν. 3852/2010 (Α'87), όπως ισχύουν, με μοναδικό θέμα συζήτησης: 
«Λογοδοσία της Δημοτικής Αρχής (1ου Διμήνου/ Ιανουαρίου - Φεβρουαρίου 2025)». 

Απεστάλησαν, (εγγράφως και ηλεκτρονικά στο e-mail: angiekmal@yahoo.gr), έως την Δευτέρα 
10.03.2025 & ώρα 10.00 π.μ. στο Προεδρείο του Δημοτικού Συμβουλίου, τα κάτωθι θέματα: 

Α. Θέματα που κατατέθηκαν εγγράφως από τους Δημοτικούς Συμβούλους, της παράταξης του 
Δημάρχου (μέχρι 3): 

-    Γενική ενημέρωση από τον κ. Δήμαρχο 
1. Προτάσεις έργων και δραστηριοτήτων για την ανάπτυξη των παραλίμνιων περιοχών της Λίμνης 
Πουρναρίου και των παραποτάμιων περιοχών της Κοιλάδας του Αράχθου. 

(Δ.Σ. Πλειοψηφίας - Αντιδήμαρχος: Γαλάνης Αντώνιος) 

2. Το μέλλον της κτηνοτροφίας στα Τζουμέρκα.  (Δ.Σ. Πλειοψηφίας Αντιδήμαρχος: Χάϊδος 
Ιωάννης) 
 

Β. Θέματα που κατατέθηκαν εγγράφως από τους Δημοτικούς Συμβούλους, των παρατάξεων της 
μειοψηφίας (μέχρι 7): 

1. Υπάρχουν περιοχές του δήμου μας  με αδρανή υλικά για τις οποίες έχει χορηγηθεί   η 
απαιτούμενη αδειοδότηση για την λήψη αδρανών υλικών και αν ναι ποιες είναι αυτές και με 
ποιες προϋποθέσεις; Στην περιοχή  Γραικικού και Σκαρπαρίου υπάρχει άδεια για λήψη αδρανών 
υλικών,  στην δεύτερη περιοχή έχει γίνει περίφραξη μιας έκτασης και εργάζονται και μηχάνημα  
του δήμου μας  η έκταση είναι δημοτική και για ποια χρήση προορίζετε; 

(Δ.Σ. μειοψηφίας: Αθανασούλας Γεώργιος) 

2.  Σε ποιες ενέργειες κε Δήμαρχε  έχει προβεί μέχρι και σήμερα η δημοτική Αρχή για να περιέλθει 
στην κυριότητα της  το ακίνητο που άφησε στην Δημοτική κοινότητα Άγναντων ο Χρήστος 
Μπουνιάκος, αλλά και το οικόπεδο κληροδότημα Γιώτη στην πόλη της Άρτας. Επανειλημμένα έχει 
ρωτηθεί αλλά απάντηση δεν πήραμε μέχρι και σήμερα. 

                                                                                            (Δ.Σ. μειοψηφίας: Χατζηγιάννης Κωνσταντίνος) 
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3. Για την κατασκευή του φράγματος στο Βουργαρέλι στην θέση «Κάμπος» διέρχονται διάφορα 
μηχανήματα και μεγάλα οχήματα από τον υπάρχοντα δημοτικό δρόμο τα οποία έχουν προβεί στην 
καταστροφή του οδοστρώματος. Η δημοτική αρχή έχει ενημερώσει τον αρμόδιο εργολάβο ότι 
μετά το πέρας των εργασιών ότι θα πρέπει να αποκαταστήσει και το οδόστρωμα που κατέστρεψε, 
και ποια μέτρα έχει πάρει; 

 (Δ.Σ. μειοψηφίας: Σιμοπούλου Μαρία) 

4. Κε  δήμαρχε μπορείτε να μας ενημερώσετε εάν έχετε προχωρήσει ενόψει του επερχόμενου 
καλοκαιριού σε επίλυση των προβλημάτων ύδρευσης των δημοτικών κοινοτήτων και σε  έλεγχο 
της ποιότητας του πόσιμου νερού  και αν ναι σε ποιες ενέργειες έχετε προχωρήσει  και ποια τα 
αποτελέσματα του έλεγχου του νερού ύδρευσης. 

 (Δ.Σ. μειοψηφίας: Νάκος Βασίλειος) 

5. Ανεπιτήρητα ζώα. Ένα μεγάλο ζήτημα που δημιούργησε και εξακολουθεί να δημιουργεί 
εντάσεις και αντεγκλήσεις μεταξύ ιδιοκτήτων των ζωών και κάτοικων του δήμου μας. 
Επανειλημμένα η παράταξη μας έθεσε το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο για την συγκρότηση της 
προβλεπόμενης επιτροπής και σεις συνέχεια το αναβάλετε εδώ και  4 δημοτικά συμβούλια. 
Υπάρχει κάποιος λόγος που υφίσταται η εν λόγω καθυστέρηση συγκρότησης της επιτροπής; Σας 
εμποδίζει κάτι; 

(Δ.Σ. μειοψηφίας: Κώστας Βασίλειος) 

6. Κανονισμός λειτουργίας Δημοτικού Συμβουλίου: Με  Απόφαση του Υφυπουργού Εσωτερικών, 
που δημοσιεύθηκε στην Εφημερίδα της Κυβέρνησης στις 21 Ιανουαρίου 2025, εκδόθηκε Πρότυπος 
Κανονισμός Λειτουργίας Δημοτικού Συμβουλίου που προβλέπει την δυνατότητα κατάρτισης σε 
κάθε Δημοτικό Συμβούλιο δικού του κανονισμού λειτουργίας, με την απόλυτη πλειοψηφία του 
συνόλου των μελών του  και σε περίπτωση που δεν θεσπιστεί Κανονισμός Λειτουργίας να ισχύει ο 
Πρότυπος Κανονισμός.  
- Τι ισχύει για τον δικό μας Δήμο; Mε βάση ποιον κανονισμό λειτουργεί το Δημοτικό Συμβούλιο 

στο Δήμο μας για τις συνεδριάσεις του, τακτικές, κατεπείγουσες και ειδικές Λογοδοσίας; 
 (Δ.Σ. μειοψηφίας: Ζαβιτσάνου  Ερασμία) 

 
7. Δημοτική οδοποιία: Κάποιοι δρόμοι εντός οικισμών στο Δήμο μας, βρίσκονται σε άσχημη 
κατάσταση. Ενδεικτικά αναφέρω μερικές περιπτώσεις: α) χωμάτινοι δρόμοι  που δυσκολεύουν τη 
μετακίνηση των κατοίκων (Γουργιανά, Φράστα) β) δρόμοι που υπέστησαν ζημιές από κακές 
καιρικές συνθήκες και παραμέληση συντήρησης καθιστώντας τους επικίνδυνους για οχήματα και 
οδηγούς (Τερπνά Καψάλων), γ) δρόμοι που δεν έχουν αποκατασταθεί οι φθορές ή δεν έχουν 
συντηρηθεί, ως όφειλαν να κάνουν οι εργολάβοι υδροηλεκτρικών έργων με την αποπεράτωση των 
εργασιών τους ή και κατά την διάρκειά τους, και δυσκολεύουν την καθημερινότητα των κατοίκων 
(Αβαρίτσα Παλαιοκατούνου, Βουργαρέλι). 
- Ποιες ενέργειες έχουν γίνει για την αποκατάστασή τους ή την εξασφάλιση των απαραίτητων 

πόρων για τη συντήρησή τους; 
(Δ.Σ. μειοψηφίας: Ευαγγελής  Νικόλαος) 

8. Δημοτικό Σχολείο Βουργαρελίου: Υπάρχει εξέλιξη των εργασιών;  
(Δ.Σ. μειοψηφίας: Πλεύρης  Νικόλαος) 

 

Γ. Θέματα που κατατέθηκαν εγγράφως από τους Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων (μέχρι 2): 

1. Κ. Δήμαρχε ποιές ενέργειες έγιναν το τελευταίο διάστημα σχετικά με τις γεωτρήσεις για την 
εύρεση νερού στη Ράμια. Θα είμαστε έτοιμοι το καλοκαίρι να αντιμετωπίσουμε το πρόβλημα, και 
αν όχι ποιο το πλάνο σας; 

(Πρόεδρος Δ.Κ. Ράμιας – Τσίτσικας Παναγιώτης) 
 



2.  Κατόπιν της από 27.2.2025 πρόσκλησης ειδικής συνεδρίασης Λογοδοσίας της Δημοτικής  Αρχής 
(1ου Διμήνου: Ιανουαρίου - Φεβρουαρίου 2025), για συμμετοχή στην 1η Ειδική Συνεδρίαση 
Λογοδοσίας της Δημοτικής Αρχής, έχω να καταθέσω το κάτωθι θέμα προς συζήτηση που αφορά 
την ύδρευση - άρδευση της Κοινότητας Κυψέλης. 
α) Την 16-10-2024 κατέθεσα την από 15-10-2024 τρισέλιδη αίτησή μου 
(αρ.πρωτ.4971/16-10-2024), σχετικά με την βελτίωση του δικτύου ύδρευσης, στην οποία ανέφερα 
τα υπάρχοντα σοβαρά προβλήματα στο δίκτυο ύδρευσης, καθώς και συγκεκριμένες προτάσεις για 
την επίλυση αυτών, ούτως  ώστε να μη επαναληφθούν τα  σοβαρά προβλήματα του καλοκαιριού 
2024. Την 7-1-2025 κατέθεσα εκ νέου αίτηση (αρ.πρωτ.5/7-1-2025) ρωτώντας σε ποιά φάση 
ευρίσκεται η αντιμετώπιση του από 14-10-2024 αιτήματός μου. Επειδή δεν έχω καμία ενημέρωση 
περί τούτου , παρακαλώ να μου γνωρίσετε τι θα γίνει με το δίκτυο υδροδότησης και την 
αντιμετώπιση των προβλημάτων αυτού, καθότι οι κάτοικοι ζητούν να τους ενημερώσω σχετικά. 
β) Στις 2-5-2024 κατέθεσα στον Δήμο τέσσερις αιτήσεις-αναφορές μου, που πρωτοκολλήθηκαν με 
αρ. πρωτ. 1748/2-5-2024, 1751/2-5-2024,  1752/2-5-2024 και 1753/2-5-2024 αντίστοιχα, με τις 
οποίες διεβίβασα 25+65+22+88=200 αιτήσεις-δηλώσεις ιδιωτών που έχουν ιδιόκτητες εκτάσεις 
στη Δημοτική Κοινότητα Κυψέλης και με τις οποίες ζητούσαν την δήλωση και καταχώρηση των 
τεσσάρων αρδευτικών υδροληψιών ,αντίστοιχα, στο ΕΜΣΥ και την έκδοση της άδειας χρήσης 
νερού για τα τέσσερα αρδευτικά αυλάκια της Δημοτικής Κοινότητας Κυψέλης.   Παρακαλώ να μου 
γνωρίσετε εάν έχουν διαβιβαστεί τα ανωτέρω , μαζί με τον σχηματισθέντα φάκελο, στην 
Διεύθυνση Υδάτων Ηπείρου και σε  αρνητική περίπτωση,  γιατί δεν έχουν  διαβιβαστεί ακόμη 
(αφού έχουν  περάσει πάνω από δέκα μήνες) και πότε θα διαβιβαστούν. 

 (Πρόεδρος Δ.Κ. Κυψέλης – Δουλάμης Παύλος) 
 

3. Δημοτικός δρόμος Τερπνών (συνοικισμός Μπουργανέϊκα - δρόμος που ξεκινά  από τη στροφή 
που βρίσκεται ένας καθρέπτης): O δρόμος αυτός είναι ολοσχερώς κατεστραμμένος, σε τρία 
σημεία. Στα δύο από αυτά περνάει το δίκτυο ύδρευσης και οι σωλήνες είναι στο αέρα. Με πιθανό 
κίνδυνο, αν περάσουν βαριά οχήματα, να θρηνήσουμε ακόμη και θύματα. Από το δρόμο αυτό 
διέρχεται καθημερινά και το λεωφορείο που μεταφέρει τους μαθητές στα Σχολεία τους. Ποιες 
ενέργειες σκοπεύετε να κάνετε, ώστε να λυθεί το πρόβλημα; 

(Πρόεδρος Δ.Κ. Καψάλων – Χλέτσης Θεόδωρος) 
 

 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

ΣΤΑΜΟΥΛΗ - ΤΡΟΜΠΟΥΚΗ ΛΑΜΠΡΙΝΗ 

 

 

 
ΠΙΝΑΚΑΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ
Α' ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1. Σταμούλη-Τρομπούκη Λαμπρινή του Νικολάου 

2. Χάιδος Ιωάννης του Γεωργίου 

3. Ριζάκης Παναγιώτης του Χρήστου 

4. Σπύρος Γεώργιος του Βασιλείου 

5. Καπέλης Όμηρος του Χρήστου 



6. Γαλάνης Αντώνιος του Νικολάου 

7. Ψωράκη Βερλέκη Αργυρώ του Λάμπρου 

8. Τσαλοκώστας Παναγιώτης (ΦΑΤΣΑΣ) του Γεωργίου 

9. Μπασιούκας Δημήτριος (ΚΑΡΥΑΣ) του Γεωργίου 

10.  Τζαμάκος Παναγιώτης του Νικολάου 

11.  Αλέτρα-Καραβασίλη Βασιλική του Χρήστου 

12.  Αθανασούλας Γεώργιος του Ευαγγέλου 

13.  Κώστας Βασίλειος του Δημητρίου 

14.   Χαντζηγιάννης Κωνσταντίνος του Χρήστου 

15.  Σιμοπούλου Μαρία του Κωνσταντίνου 

16.  Νάκος Βασίλειος του Δημητρίου 

17. Ζαβιτσάνου Ερασμία του Νικολάου 

18.  Ευαγγελής Νικόλαος του Ευαγγέλου 

19.  Πλεύρης Νικόλαος του Θεοδώρου 

Β.  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

 Γ.  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 


